
30 LET AVTO MOTO DRUŠTVA MOSTE

Vso skrb
podmladku in
vzgoji voznikov

Vsakoletni februarski oz. marčevski občni zbor ima v sebi
nekaj splošnega pa nekaj enkratnega. To slednje je največkrat
zasnovano že včeraj, da se porodi danes in živi jutri. Tako je
domala vedno - in ali lahko tako rečemo tudi letos?

V okviru splo&nega, upoštevajoč kajpak gospodarske in
družbene razmere v preteklem letu, so pomembnejše ugotovi-
tve naslednje: uresničenje programa 1989 je bilo zadovoljivo.
Moste AMD je na vseh področjih doseglo realizacijo iz leta
poprej. Glede na program 1989 pa zaostajata število članstva
(za 11,44%) in število opravljenih moto ur avto šole (za 3,6%).
Finančni rezultat poslovanja kaže usklajeno stanje glede na
ftzično realizacijo delovnega načrta 1989.

>1 DruStveni organi so delovali po načrtih in sprotnih potrebah.
Vlsoka stopnja inflacije in pogostne poslovno-upravne spre-
membe oziroma ukrepi in s tem spremembe možnosti poslova-
nja so sicer tudi dodatno obremenjevale strokovno službo, pa
vnaSale tudi občasni nemir, predvsem med inštruktorje.
V Okviru predpisov in pristojnosti je društveno vodstvo položaj
obviadovalo.

Društvo se je vključevalo v splošno slovensko akcijo - 10% in
uresničevalo druge aktivnosti. Poleg organizacije in sodelova-
nja na vsakoletnih prireditvah so športniki - kartisti že drugo
leto zapored (od I. 1966 pa že petnajstič) kot ekipa dosegli
naslov državnih prvakov in znova osvojili tudi prvo mesto na
republiškem prvenstvu, v individualni razvrstitvi pa je v različnih
kategorijah sedem prvakov, troje drugouvrščenih in petero tret-
jeuvrščenih tekmovalcev iz vrst AMD Moste.

Avto šola sicer nekoliko zaostaja za načrtom pri številu oprav-
Ijenih moto ur in pri tečajih PMP, pri CPP pa ga je prekoračila.
Razveseljivo je, da se zboljšuje uspešnost pri izpitih; skromno
in počasneje pri praktični vožnji, bolj pa pri tečajih. Društveni
izpiti kažejo boljše rezultate, a je to razumljivo, saj se na njih
kaže bolj celotna podoba o znanju kandidata skoz njegov
razvoj.

In že smo pri letošnjem enkratnem - predvsem na dveh
področjih. Društvo že nekaj let namenja pozornost svojim naj-
mlajšim članom - podmladkarjem. Komisija za delo z mladino
in sekcija učiteljev mentorjev z osnovnih šol Ljubljane in oko-
lice bosta naprej razvijali in pestrili svojo dejavnost (v stikih sta
že s 27 šolami), še bolj bosta poskrbeli za mlade voznike koles
z motorjem pa tudi kartingov, še intenzivneje bosta sodelovali
s starši učencev osnovnih šol in se tako vključevali v splošno
prometno preventivno delovanje vseh nas.

Pa avto šola. Ker vsak vzgojno - učni proces zraste ali pade
z učiteljem, bo društvo posvečalo vedno večjo pozornost prav
inštruktorjem vožnje. Poprejšnje večletno pomanjkanje intere-
sentov za to delo sedaj ni več pereče in društvo bo lahko
zmanjšalo fluktuacijo, intenziviralo skrb za nadaljnjo rast kvali-
tete dela vseh inštruktorjev s tečaji, predavanji, seminarji jpd.,
uvedlo pa bo lahko tudi večjo selektivnost pri sprejemanju
novih in pri nagrajevanju vseh. Tako bo ta del kolektiva lahko še
bolj vsestransko videl svoje delo s kandidati. Le-ti pa bodo imeli
tuddi večjo izbiro celo med šolami, s čimer se povečuje konku-
renčnost sleherne izmed njih. To sicer pomeni tudi posvečanje
pozornosti organiazciji dela in posodabljanju učnih pripomoč-
kov, predvsem pa večjo andragoško in strokovno znanje
inštruktorjev, pa prek vsega tega večjo humanizacijo celotnega
vzgojno-učnega procesa. In to konec koncev pomeni tudi večjo
uspešnost kandidatov.

Za konec naj vključimo še dejstvo, da bo društvo svojo 30-
letnico praznovalo predvsem delovno in se pri tem čimširše
>ovezovalo z vsemi, katerim je mar napredek te dejavnosti.
'ričakujemo lahko torej, da se bo AMD Moste uspešno spopri-

, elo 2 delom tudi v letu, v katerega smo že kar zakorakali.

A.M..


